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 本年度第一次全台教長會議於1月18日召開，馬秘
書長超彥獲邀列席討論。

This year’s first Taiwan Imam Meeting was held on January 18, and 
Mr. Salahudin Ma, Secretary General of CMA was invited to attend.

 馬秘書長接受土耳其民營電視台專訪。
Mr Salahudin Ma was interviewed by Turkish television broadcast 

reporters.

 遠傳電收同仁蒞臨台北清真寺參訪，馬秘書長演講
介紹伊斯蘭文化。

Far Eastern Electronic Toll Collection visited Taipei Masjid where 
Mr. Salahudin Ma introduced Islamic culture to them.

 馬秘書長與遠傳電收同仁合影。
Mr. Salahudin Ma and Far Eastern Electronic Toll Collection 

employees posed together.

 台灣穆斯林青年會舉辦2016穆斯林青年冬令營活
動，馬秘書長蒞臨致詞。

Taiwan Muslim youth held the 2016 Muslim Youth Winter Camp 
and Mr. Salahudin Ma gave a speech.

 參與冬令營活動之青年學員們於台北清真寺合影。
Muslim youth who attended the winter camp posed together at Taipei 

Masjid.
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 天津市民族宗教文化交流參訪團蒞本會訪問，馬秘
書長超彥率同仁接待。

Mr. Salahudin Ma, Secretary General of CMA and staff members 
welcomed the Cultural Exchange Delegation from Tianjin city.

 馬秘書長與天津市民族宗教文化交流參訪團一行合影。
Mr. Salahudin Ma took a picture with the delegates.

 陝西省清真商會鐵會長群平來訪，並致贈馬秘書長
紀念禮品。

Mr. Tie Qun Ping, Chairman of Shaan Xi Halal Food Chamber of 
Commerce visited CMA and presented a gift to Mr. Salahudin Ma.

 印尼駐華代表率駐處同仁赴高雄清真寺拜會，金董
事長豐鄉與教親接待。

Representative of Indonesian Economic and Trade Office and staff 
visited Kaohsiung Masjid, where President Khalid Jin and Muslims 

received them.

 中國回教文化教育基金會於台北清真寺舉辦穆斯林
兒童冬令營活動。

The Chinese Islamic Cultural and Educational Foundation held a 
Muslim Children’s Winter Camp at Taipei Masjid.

 中國回教文化教育基金會與台灣穆斯林青年會合辦
「一代一路春季之旅」，青年學子參與踴躍。

The Chinese Islamic Cultural and Educational Foundation and 
Taiwan Muslim youth hosted a trip where many youth attended.

 本會於1月30日舉行第12屆第三次全體理監事會議。
CMA held its 12th counsel meeting for the third time on January 30.

 本會於2月20日召開第12屆第二次會員代表大會。
CMA held its 12th member meeting on February 20.

 台北市政府觀光傳播局簡局長余晏率同仁拜會馬秘
書長超彥，商談本年度開齋節慶祝活動事宜。

Commisioner Chien Yu Yen and members from the Department 
of Information and Tourism, Taipei City Government, visited Mr. 

Salahudin Ma, Secretary General of CMA to discuss this year’s Eid 
celebration activity.

 簡局長致贈馬秘書長紀念禮品。
Commissioner Chien presented a gift to Mr. Salahudin Ma.

 本會於3月8日假台北清真寺舉辦「第十三次穆斯林
友善導遊訓練」課程，馬秘書長蒞臨致詞。

CMA held its 13th Muslim Friendly Tour Guide Training workshop 
at Taipei Masjid on March 8; Mr. Salahudin Ma gave a speech.

 白副秘書長美玲與本次通過訓練之女性導遊們合影。
Mrs. Karimah Bai, Vice Secretary General of CMA posed with 

female tour guides who passed the training.


